
Kiitokset kaupunkisuunnittelulautakunnan työskentelystä vuonna 2015

Puheenjohtaja Sirkka-Liisa Kähärä kiitti lautakuntaa ja sen virkamiehiä kuluneesta vuodesta ja 
hyvästä yhteistyöstä.

Apulaiskaupunginjohtaja Hannu Penttilä kiitti omasta ja virkamiesten puolesta lautakunnan 
puheenjohtajaa ja jäseniä.


